
Referat af bestyrelsesmøde
Tirsdag den 15. november 2022

Klokken 19:30:00 - ca. 22:00
Den Grønne Foyer

Deltagere: Hans, Viggo, Martin og udvalgsformænd
Afbud: Badminton og Køkken        Referant: Martin

REFERAT

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden:

  X    Godkendt                     Ej godkendt:

Ad 1)

Pkt. 2 Udviklingstemaer:

-  Opfølgning på de forskellige temaer – se bilag 1

-  Primært fokus på ”Opslagstavle” og Ungegruppen under tema ”Frivillige – 
rekruttering, motivation og fastholdelse - Særligt med fokus på de unge
hjælpetrænere/ hjælpere”

- Der var lidt tvivl om køkkenudvalgets opgaver/ansvarsområde. Udvalgene 
ønsker lige en opfriskning. Kan køkkenudvalget sende en mail til sekretæren, 
som sender videre til udvalgene.

- Esbjerg Kommune har varslet en generel rundgang af foreningers køkkener/
kantiner, med henblik på energioptimering af gamle køle-fryseskabe. Der kan 
være risiko for at vi skal smide nogle ud og have nye. Intet er planlagt pt.

- Viggo indsamler pantposer for hurtig afvikling af økonomien heraf.

- Hans følger op på tøjaftale, der mangler levering af tøj.

- Ungegruppen fungere rigtig fint imellem TGF udvalg. Der kan åbnes for sa-
marbejde med TIF ungeudvalg. Til Fed Fredag var der kæmpe opbakning.

- Opslagstavle er ikke påbegyndt, men vi fortsætter. Jesper undersøger med 
Anja Thomsen, hvordan TIF lykkes positivt med deres FB side. Skal vi evt. lave 
en sammenslutning så vi profilere alle sportsgrene i Tjæreborg? Jesper vender 
tilbage. De nuværende FB sider bruges stadig til mere interne formål i
udvalgene.

Ad 2)

Pkt. 3 Opfølgning fra – Esbjerg kommunes Alkoholpolitik:

-  Regler indskærpes og udvalgene bedes sikre sig at såfremt man har alkohol 
stående fremme eller i baglokaler, så skal det lukkes inde i tildelte skabe. 
Vedhæftet bilag ”Nye alkoholpolitik i kommunale fritidsfaciliteter” og
”Ordensregler vedr. brug af kommunale fritidsfaciliteter”

- Alkoholpolitik blev gennemgået på mødet og vi må ikke have synlig alkohol i 
kantinen. Alt alkohol skal låses inde i respektive skabe.

 Ad 3)

Pkt. 4 Conventus og Superbruger:

- Adgang som Superbrugere. Bestyrelsen rydder op i database.
Skal vi have et brush–up kursus;  hvem skal deltage – enkelte fra udvalg eller 
hele udvalg?
Og hvilke emner kan være relevante?

- Udvalgene ønskede et brush-up kursus. Evt. en overordnet præsentation af 
Conventus og mulighed for at grave dybere i detaljer senere. Vi forsøger at
holde kursus i januar 2023. Hans undersøger.

Ad 4)
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Pkt. 5 Generel information:

- Bl.a. Padel. Lige i øjeblikket er der uafklaret økonomi. Der er stigende priser 
bl.a. på råstoffer. Det kan blive op til 180.000 -200.000 dyrere, end oprindelig 
antaget. Derfor skal der søges yderligere fonde, pulje mm.

- Status blev gennemgået.

Ad 5)

Pkt. 6 Evt.:

- Bænke ønskes opsat i hal 1. Hans undersøger.

Skriv evt kommende datoer ind i Jeres kalender:
- 11. januar 2023, Grønne Foyer, kun bestyrelse, kl. 19:30
- 21. februar m. udvalg, Grønne Foyer, kl. 19:30
- 22. marts, Grønne Foyer, kun bestyrelse, kl. 19:30
- 25. april, Grønne Foyer, kun bestyrelse, kl. 19:30
- 23. maj m. udvalg, Generalforsamling, Grønne Foyer, kl. 19:30
- 14. juni, Grønne Foyer, kun bestyrelse, kl. 19:30 (konstituering) 

Ad 6)

Pkt. 7 Næste møde:

- Onsdag den 11. januar 2023, kl. 19:30 - 22:00. Kun bestyrelsen.

Ad 7)


